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Protokół nr 6/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetowej  

w dniu 25 listopada 2024 r. 

WAK.0012.6.10.2024 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji Budżetowej odbyło się w Urzędzie Miasta Legionowo. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, Tomasz Talarski. Przewodniczący powitał 

Członków Komisji oraz Gości biorących udział w posiedzeniu. 

 

Lista obecności Radnych – Członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Lista obecności Gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.                  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę 

Nr 387/LXII/2024 z 25 marca 2024 r. w sprawie określenia zadań realizowanych 

przez Powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz 

wysokości środków przeznaczonych na te zadania. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę 

Nr 371/LIX/2023 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2024. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego 

na lata 2024-2043. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

Nr 32/IV/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 26 sierpnia 2024 r. w sprawie 

udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Anny w Serocku na realizację 

zadania związanego z pracami konserwatorskimi i restauratorskimi w zakresie 

elewacji budynku oraz ołtarza głównego w kościele pw. Zwiastowania Najświętszej 

Maryi Panny w Serocku, w ramach dofinansowania inwestycji z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

Nr 33/IV/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 26 sierpnia 2024 r. w sprawie 

udzielenia dotacji na realizację zadania związanego z pracami konserwatorskimi 

i restauratorskimi ołtarza głównego i obrazu Wniebowzięcia Najświętszej Maryi 

Panny w kościele pw. Św. Antoniego w Zegrzu, z siedzibą w Woli Kiełpińskiej, 

w ramach dofinansowania inwestycji z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia obowiązujących 

w 2025 r. stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdu. 
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9. Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2025. 

10. Zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Legionowskiego na lata 

2025-2035. 

11. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie posiedzenia.      

Przewodniczący Komisji, Tomasz Talarski zaproponował zamianę pkt 9 i 10 

w kolejności omawiania i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz 

ze zmianą.  Porządek obrad ze zmianą przyjęty został jednogłośnie: 10 głosów „za”. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę 

Nr 387/LXII/2024 z 25 marca 2024 r. w sprawie określenia zadań 

realizowanych przez Powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych 

lub dofinansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych na te zadania. 

 

Przewodniczący Komisji zwrócił się z prośbą do zastępcy Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Legionowie o omówienie projektu uchwały. 

  

Pani Anna Stępińska powiedziała, że zmiana dotyczy przeniesienia środków 

finansowych z zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej na zadania z zakresu 

rehabilitacji społecznej w łącznej kwocie 11 836,00 zł, w tym 9 800,00 zł pochodzące z 

Powiatowego Urzędu Pracy. Następnie Pani Stępińska wskazała, że środki te pozwolą 

dofinansować wnioski osób niepełnosprawnych z zakresu zaopatrzenia w sprzęt 

rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze. 

 

Przewodniczący Komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i otworzył 

dyskusję. Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. Wynik głosowania: 

 

11 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących. 

 

Przewodniczący potwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę 

Nr 371/LIX/2023 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2024. 

 

Przewodniczący Komisji zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego  o 

omówienie projektu uchwały. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że projekt uchwały zakłada następujące 

zmiany: 

1) wprowadzenie po stronie dochodów darowizn pochodzących z dwóch Parafii: 

Rzymskokatolickiej pw. św. Anny w Serocku i pw. Św. Antoniego w Zegrzu, na 

łączną kwotę 29.137,88 zł. Pani Skarbnik nadmieniła, że proponowane zmiany 

wynikają z rzeczywistej wysokości ofert jakie złożyli Wykonawcy przedmiotowych 

zadań; 
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2) zmniejszenie: 

a) o kwotę 8.263,23 zł na zadanie pn. „Powiatowy transport publiczny - 

uruchomienie i obsługa powiatowych linii komunikacyjnych” w związku 

z faktycznymi kosztami realizacji zadania na podstawie zawartych umów; 

b) o kwotę 22.940,00 zł zaplanowanych na zadanie inwestycyjne pn. 

"Opracowanie dokumentacji projektowej dotyczącej wymiany wind w Domu 

Pomocy Społecznej "Kombatant" w Legionowie" w związku z faktycznymi 

kosztami opracowania dokumentacji projektowej na podstawie zawartej 

umowy. W planie zabezpieczone było 50 000,00 zł. Umowa opiewa 

na 27 060,00 zł. Skarbnik poinformowała, że Powiat będzie ubiegał się 

o dofinansowanie tego zadania ze środków Mazowieckiego Centrum Polityki 

Społecznej, w związku z czym potrzebne jest dostosowanie nazwy zadania 

majątkowego, które po zmianie będzie brzmiało: "Wymiana dźwigów 

osobowych w Domu Pomocy Społecznej "Kombatant" w Legionowie". 

Zadanie zostanie ujęte do realizacji w 2025 r. ramach w Wieloletniej 

Prognozy Finansowej; 

3) przesunięcie środków finansowych w kwocie 7 500,00 zł z przeznaczeniem 

na dostosowanie aplikacji mobilnej „Powiat Legionowski” do wymogów dostępności 

dla osób ze specjalnymi potrzebami. 

 

Przewodniczący Komisji podziękował za omówienie projektu uchwały 

i zaproponował dyskusję. Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. Wynik głosowania: 

 

11 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących. 

 

Przewodniczący potwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego         

na lata 2023-2043. 

 

Przewodniczący Komisji zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego 

o omówienie projektu uchwały. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w ramach Załącznika Nr 1 dokonuje 

się aktualizacji danych dotyczących poszczególnych pozycji dochodów i wydatków 

zgodnie z uchwałami Zarządu Powiatu w ramach swoich kompetencji, podjętymi 

w okresie od 29 października do 15 listopada 2024 r. oraz z projektem uchwały Rady 

Powiatu w Legionowie, który został przed chwilą omówiony. 

 

Kolejno Skarbnik powiedziała, że w ramach Załącznika Nr 2 dokonuje się zmian 

w zakresie: 

1) renowacji dwóch kościołów – omówiono w pkt 4; 

2) wymiany wind w Domu Pomocy Społecznej „Kombatant” – wprowadzenie na 2025 

rok kwoty 300 000,00 zł; 

3) pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego na zadanie pn. „Budowa drogi 

wojewódzkiej nr 630 na terenie gminy Jabłonna”. Zgodnie z informacją otrzymaną 

z Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie dotyczącą waloryzacji 

wynagrodzenia za opracowanie dokumentacji projektowej oraz zmiany 
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harmonogramu realizacji płatności, przesuwa się zadanie i zabezpiecza środki 

na rok 2026 (ponad 640 000,00 zł), na rok 2027 ponad 430 000,00 zł.  

 

Przewodniczący Komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. Wynik głosowania: 

 

11 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących. 

 

Przewodniczący potwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

Nr 32/IV/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 26 sierpnia 2024 r. 

w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Anny 

w Serocku na realizację zadania związanego z pracami konserwatorskimi 

i restauratorskimi w zakresie elewacji budynku oraz ołtarza głównego 

w kościele pw. Zwiastowania Najświętszej Maryi Panny w Serocku, w ramach 

dofinansowania inwestycji z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

Przewodniczący Komisji zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju 

i Pozyskiwania Funduszy Starostwa Powiatowego w Legionowie o omówienie projektu 

uchwały. 

 

Pan Michał Stalmach zaproponował omówienie projektu łącznie z projektem uchwały 

z pkt 7. Przewodniczący wyraził zgodę. 

 

Naczelnik WFZ powiedział, że dwie Parafie (w Serocku i w Zegrzu) ogłosiły zapytania 

ofertowe na wykonanie prac konserwatorskich i restauratorskich odpowiednio 

w kościele pw. Zwiastowania Najświętszej Maryi Panny w Serocku i w kościele pw. Św. 

Antoniego w Woli Kiełpińskiej. Oferty złożone przez Wykonawców opiewają na kwoty 

niższe niż zaplanowano, w związku z czym dokonuje się zmian zarówno w uchwale 

budżetowej jak i w uchwałach w sprawie udzielenia dotacji Parafiom, podjętym na sesji 

Rady Powiatu w sierpniu br. Po podjęciu uchwał przez Radę, kolejnym krokiem będzie 

promesa inwestycyjna, umowy dotacyjne pomiędzy Powiatem Legionowskim 

z Parafiami, umowy pomiędzy Parafiami a Wykonawcami i realizacja zadania. 

 

Przewodniczący Komisji podziękował za omówienie projektów uchwał i zaproponował 

dyskusję. Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. Wynik głosowania: 

 

11 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących. 

 

Przewodniczący potwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

Nr 33/IV/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 26 sierpnia 2024 r. 

w sprawie udzielenia dotacji na realizację zadania związanego z pracami 

konserwatorskimi i restauratorskimi ołtarza głównego i obrazu 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w kościele pw. Św. Antoniego 

w Zegrzu, z siedzibą w Woli Kiełpińskiej, w ramach dofinansowania inwestycji 

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

Omówiono w pkt 6, w związku czym Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. Wynik głosowania: 

11 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących. 

Przewodniczący potwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

obowiązujących w 2025 r. stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 

parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

 

Przewodniczący Komisji zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Komunikacji  

Starostwa Powiatowego w Legionowie o omówienie projektu uchwały. 

 

Pan Krzysztof Kapuściński poinformował o obowiązku wynikającym z art. 130a ustawy 

Prawo o ruchu drogowym, który obliguje rady powiatów do corocznego uchwalania 

stawek opłat wymienionych w treści uchwały. Naczelnik przedstawił, że niniejszy 

projekt uchwały przygotowany został na podstawie szczegółowej analizy przesłanek 

ustawowych i jest zgodny z obwieszczeniem Ministra Finansów z dnia 29 lipca 2024 r. 

w sprawie ogłoszenia obowiązujących w 2025 r. maksymalnych stawek opłat za 

usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym. Poinformował, że 

zadanie będzie realizowane przez podmiot zewnętrzny wyłaniany w drodze 

postępowania o zamówienie publiczne. Do przeprowadzonego postępowania zgłosił się 

jeden Wykonawca. Następnie Pan Krzysztof Kapuściński odczytał z treści projektu 

uchwały szacowane koszty i dochód Powiatu z tytułu realizacji zadania w 2025 r. i na 

koniec dodał, że od 2022 r. liczba pojazdów podlegających usunięciu zmniejsza się 

rokrocznie. 

 

Przewodniczący Komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. 

 

Radny Andrzej Olechowski dopytał o kompetencje powiatów i gmin w zakresie usuwania 

pojazdów. 

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji, Krzysztof Kapuściński wyjaśnił, że kompetencje 

powiatów wynikają z art. 130a wspomnianej ustawy Prawo o ruchu drogowym. 

Natomiast kompetencje gmin zawarte są w art. 50a tej ustawy. 

 

Przewodniczący Komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. 
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Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

 

11 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących. 

 

Przewodniczący potwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

9. Zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Legionowskiego 

na lata 2025-2035. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego                    

o omówienie projektu WPF na lata 2025-2035. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że jednostka samorządu terytorialnego 

zobowiązana jest do przygotowania WPF na okres opiewający na czas spłaty 

zobowiązań. W przypadku Powiatu Legionowskiego są to pożyczka „JESSICA” i emisja 

obligacji w 2025 r. ze spłatą do 2035 r.  

Pani Skarbnik powiedziała, że WPF został opracowany w oparciu o projekt uchwały 

budżetowej na rok 2025, przewidywane wykonanie budżetu w roku 2024, wartości 

planowane na koniec III kwartału 2024 roku, dane sprawozdawcze z wykonania 

budżetu Powiatu Legionowskiego za lata 2018 – 2023, wytyczne Ministra Finansów, 

dotyczące stosowania jednolitych wskaźników makroekonomicznych, będących 

podstawą oszacowania skutków finansowych projektowanych ustaw, a także projekt 

ustawy budżetowej na 2025 rok wraz z uzasadnieniem przyjętym przez Radę Ministrów 

28 września 2024 r., aktualne przepisy prawa, w tym nową ustawę o dochodach 

jednostek samorządu terytorialnego, umowę dotyczącą spłaty zaciągniętych 

zobowiązań, promesy inwestycyjne, umowę o dofinansowanie z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg oraz na dofinansowanie z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego oraz 

uchwałę Rady Powiatu w Legionowie w sprawie aktualizacji Strategii Rozwoju Powiatu 

Legionowskiego na lata 206-2025. 

Nadmieniła, że przy prognozowaniu wielkości poszczególnych pozycji budżetu powiatu 

na lata 2025 – 2035 wykorzystano trzy podstawowe mierniki koniunktury 

gospodarczej: dynamikę realną PKB, dynamikę średnioroczną inflacji oraz dynamikę 

realną wynagrodzenia brutto w gospodarce narodowej. Dochody bieżące Powiatu na 

2025 rok zaplanowano na podstawie  informacji otrzymanych z Ministerstwa Finansów, 

Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego i innych podmiotów dotujących na podstawie 

zawartych umów oraz własnych analiz z wykonania budżetu z lat ubiegłych oraz 

przewidywanego wykonania wpływów z poszczególnych źródeł w 2024 r. 

W odniesieniu do dochodów majątkowych zaplanowano dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg oraz pomoc finansową w formie dotacji celowej z budżetu 

Województwa Mazowieckiego na dofinansowanie inwestycji rozbudowy drogi 1820W 

w Gminie Jabłonna i Wieliszew – etap II, zaplanowano promesy wstępne dotyczące prac 

konserwatorskich i restauratorskich w Kościele w Serocku i w Woli Kiełpińskiej, a także 

dofinansowanie z funduszu „Polski Ład” na stworzenie siedziby Centrum Usług 

Społecznych w siedzibie Starostwa Powiatowego w Legionowie. 

Zaznaczyła, że poziom wydatków bieżących jest determinowany poziomem możliwych 

do uzyskania dochodów, a także możliwościami zaciągania i spłaty zobowiązań. 

Wydatki majątkowe zostały oszacowane na podstawie wieloletnich przedsięwzięć 

o charakterze majątkowym oraz zadań inwestycyjnych realizowanych w cyklu 

jednorocznym. Wydatki majątkowe Pani Skarbnik omówiła szczegółowo 

na posiedzeniach poszczególnych Komisji Rady Powiatu. 
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Przewodniczący Komisji podziękował za omówienie projektu WPF na lata 2025-2035 

i otworzył dyskusję. 

 

Na prośbę Radnego Mariusza Grzybka o ponowne wyjaśnienie z czego wynika różnica, 

że obecnie obowiązujący WPF  uchwalony był na 19 lat, a nowy WPF uchwalony będzie 

na 10 lat, Pani Skarbnik udzieliła odpowiedzi, że zależy to od okresu na jaki 

zaplanowane są spłaty zobowiązań. Na dzień podjęcia niniejszej uchwały, spłatę 

zaciągniętych zobowiązań przewiduje się do 2035 roku. 

 

W tym miejscu Radny Mariusz Grzybek, na prośbę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej przedstawił opinię Komisji Rozwoju w sprawie WPF na lata 2025-2035 

i powiedział, że Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt WPF, stosunkiem 

głosów 6 głosów za, 0 głosów przeciwnych i 3 głosy wstrzymujące. 

 

Wobec braku innych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. Wynik głosowania: 

 

10 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym. 

 

Przewodniczący potwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

10.  Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2025. 

 

Przewodniczący Komisji, Tomasz Talarski zaproponował przejście do dyskusji bez 

omawiania projektu uchwały argumentując tym, że projekt był omawiany przez Panią 

Skarbnik na posiedzeniach poszczególnych Komisji Rady Powiatu. Wobec braku 

sprzeciwu, Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny Sylwester Sokolnicki, który wyraził swoją opinię co do 

szacunków przedstawionych przez Ministerstwo Finansów i dotyczących Powiatu 

Legionowskiego, które zdaniem radnego nie są optymistyczne. Radny zauważył, 

że Ministerstwo Finansów określiło potrzeby finansowe Powiatu Legionowskiego na 

2025 r. w kwocie ponad 62 000 000,00 zł, w tym potrzeby oświatowe na ponad 57 000 

000,00 zł. W związku z tym, na pozostałe zadania zostaje 5 000 000,00 zł. Dodał, że 

zamożność Powiatu określono na 18 000 000,00 zł. „Janosikowe” w 2024 r. wyniosło 

13 000 000,00 zł, więc w 2025 rok wzrośnie do 18 000 000,00 zł. Radny podkreślił, 

że budżet przedstawiony przez Zarząd Powiatu jest dostosowany do realiów 

finansowych, które jak dodał, nie są najciekawsze, niemniej wyraził nadzieję na „lepsze 

czasy” dla samorządów i docenił pracę Pani Skarbnik i Wydziału Finansowego nad 

opracowaniem dokumentu. Następnie podkreślił, że należy stawiać rządzącym 

wymagania, tym bardziej że na samorządy nakładane są nowe zadania. 

 

Starosta Legionowski Roman Smogorzewski powiedział, że pamięta gorsze momenty 

w historii samorządów. Zgodził się, że pieniędzy mogłoby być więcej, ale dostrzegł 

pozytywny aspekt polegający na jasnych zasadach udziału samorządów w podziale 

środków finansowych z budżetu państwa. Zapowiedział, że Zarząd Powiatu będzie 

szukał finansowania z zewnętrznych źródeł. Dodał, że z nadwyżki wygenerowanej 

w 2024 r. realne będzie dowartościowanie realizowanych inwestycji albo rozpoczęcie 

nowych inwestycji. 
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Radny Andrzej Olechowski powiedział, że swoje stanowisko w sprawie budżetu 

przedstawił na Komisji Rozwoju, ale jak dodał, intryguje go sprawa „Janosikowego”, 

czy ono jest, czy go nie ma? 

 

Skarbnik, Katarzyna Rembelska wyjaśniła, że współczynnik zamożności dla Powiatu 

Legionowskiego został oszacowany na poziomie 18 mln zł.  Z kolei dochody, które 

zostały oszacowane dla Powiatu, zostały pomniejszone o współczynnik zamożności. 

Podsumowując, „Janosikowego” nie ma, ale jest współczynnik zamożności. 

 

Na koniec Przewodniczący Komisji Budżetowej, Tomasz Talarski zwrócił się 

do Przewodniczących poszczególnych komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii 

komisji w sprawie projektu budżetu na 2025 rok: 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, Michał Kobrzyński  poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2025 rok, jednomyślnie 11 

głosami „za” - opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych, Grażyna Kleindienst 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2025 rok, 

jednomyślnie 8 głosami „za: - opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju, Mariusz Grzybek poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2025 rok, stosunkiem głosów: 6 głosów 

„za:, przy braku głosów przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących - pinia Komisji stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, Jacek Drozdowski poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2025 rok, stosunkiem głosów: 

10 głosów „za”, przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym - opinia 

Komisji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej, Tomasz Talarski przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania:  

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących. 

 

 Przewodniczący Komisji potwierdził, że Komisja Budżetowa wydała pozytywną opinię  

 w sprawie projektu budżetu Powiatu Legionowskiego na 2025 rok - opinia Komisji 

 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

11.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy ktoś z obecnych radnych chciałby wnieść uwagi do 

protokołu? Wobec braku zgłoszeń przystąpił do procedury głosowania. Wynik 

głosowania: 

 

10 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym. 
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12. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji, Tomasz Talarski poinformował, że następne posiedzenie Komisji 

odbędzie się 19 grudnia o godz. 9.00 w Powiatowym Zespole Szkół Ponadpodstawowych 

w Serocku. 

 

13. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Posiedzenie Komisji zamknął Przewodniczący Komisji, Tomasz Talarski..  

 

 

 

       Przewodniczący 

       Komisji Budżetowej 

 

        

       Tomasz Talarski 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Karolina Chrobot 

 


